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»از رقص تا جنون« مقابل دوربین رفت
گروه فرهنگ و هنر-فیلمبرداری فیلم کوتاه »از رقص تا جنون« به تهیه کنندگی 
و کارگردانی بابک برجسته از اواخر هفته گذشته در لوکیشنی واقع در شمال تهران 
آغاز شــده است. سام قریبیان، شاهد احمدلو، حمید خندان، یلدا صرافی، بهاره 
خلیلی، حسنا قبادی، کامران پورناجی، هستی گلکار، مرضیه دهقان پور، پریسا 
تاجیک، مرجان مشاط زادگان، منیره ربیعی بازیگران این فیلم هستند. »از رقص 
تا جنون« مضمونی اجتماعی دارد و در خلاصه داســتانش آمده: در یک مهمانی 
خانوادگی همه چیز خوب پیش می رود تا این که اتفاقی همه چیز را به هم می ریزد. 
دیگر عوامل اصلی این پروژه عبارت هستند از: مدیر تولید: منیژه فرجی، طراح 
صحنه و لباس: شیرین بوریائی دوست، مدیر فیلم برداری: رحیم بشارت، طراح 
گریم: نسرین تازه نام، مدیر صدابرداری: مهرداد دادگری، مشاور رسانه ای: امین 
اعتمادی مجد، مجری گریم: زهرا امیدفر، دســتیار صدا: کیوان امرالهی، دستیار 

تولید: شروین مهدوی، عکاس و فیلم بردار پشت صحنه: جواد بلقدر.

فرهنگ و هنر

گــروه فرهنــگ و هنر-فیلم 
ســینمایی »مفت بــر«  دومین تجربه 
ســینمایی عادل تبریزی به حســاب 
می آیــد. او پیــش از »مفت بــر« فیلم 
ســینمایی »گیج گاه« را ســاخته که 
سال گذشته اکران شد. »مفت بر« یک 
فیلم کمدی است که مثل اثر قبلی این 
کارگردان، حامد بهداد نقش اصلی آن 
را بازی می کند و بازیگرانی چون سحر 
دولتشاهی، رضا بابک، بهرنگ علوی، 
شــقایق فراهانی، فــروغ قجابگلی، 
سیاوش چراغی پور، قدرت الله ایزدی، 
منوچهر آذری و گیتــی معینی در آن 

ایفای نقش کرده اند.
به بهانه اکران »مفت بر« با عادل 
تبریزی گفتگویی انجام شده که در 
ادامه مشروح آن را از نظر می گذرانید:
فیلــم  ســاخت  از  پــس 
»گیج گاه« به سراغ یک اثر کاملًا 
کمدی رفتید. چطور به فیلمنامه 

»مفت بر« رسیدید؟

کســی کــه علاقــه و رشــته  
تحصیلی اش سینماســت و ســینما 
تبدیل به حرفه اش می شــود شــرایط 
زندگی و مسائل شخصی او در هنرش 
تعیین کننده می شود. ممکن است یک 
فیلمســاز در شرایط سختی که وجود 
دارد تصمیم بگیرد هر چند ســال یک 
بار فیلم بسازد و یک فیلمساز تصمیم 
بگیرد که فیلمسازی اش را به صورت 
مســتمر ادامه دهد. هیجان من نسبت 
به سینما و فیلمسازی طوری است که 
چندان فکر نمی کنم بعد از فیلم اولم چه 
فیلمی بســازم و یا برای خودم مسیری 

تعیین کنم.
ســاخت »مفت بر« اینگونه بود 
که آقای فرحبخــش به من قصه ای را 
پیشــنهاد دادند که من با توجه به قصه 
و این نکته که ایشان از تهیه کننده های 
تأثیرگذار ســینمای ایران هســتند و 
حتــی در فیلم قبلی ام ادای دینی هم به 
فیلم های این تهیه کننده داشتم، تصمیم 
گرفتم که با آقای فرحبخش در ساخت 

»مفت بر« همکاری کنم.
با این حال شاید مشخص ترین 
ویژگــی مشــترک »مفت بر« و 
»گیــج گاه« عشــق و علاقه 
فیلمســاز به ســینما است که 
ردپای شــما را در »مفت بر« 
نشان می دهد و همچنان شاهد 
ادای دین به برخی فیلم ها هستیم.
آقای فرحبخش قصه ای را به 
من پیشنهاد داد که پس از خواندن 
آن تصمیــم گرفتــم قصه را با 
لحنی که دارد هویتی از خودم 
هم به فیلم تزریق کنم 
و ایــن مهم تریــن 
عنصری بــود که 
برای مــن اهمیت 
زیادی داشــت.هر 
تهیه کننــده هم یک 
ساختار و جهان بینی 

دارد. مــن باید در ســاختار حرفه ای 
دفتر تهیــه آقای فرحبخــش فیلم را 
تولید می کردم و در جلساتی که با آقای 
فرحبخش و دیگر افرادی که فیلمنامه 
اولیه را نوشته بودند، حضور داشتیم به 
اینکه حس و حالی از سینمایی که خودم 
دنبال می کنم هم در فیلم ایجاد کنم. به 
عنوان مثال در ابتدای فیلم وقتی ماشین 
به ایست بازرســی می رسد، دیالوگی 
داریم کــه می گوید؛ "دریــا طوفانی 
اســت یا آفتابی؟" و من همین دیالوگ 
را از فیلــم »گــروگان« بیرون آوردم 
یــا در صحنه ای که کامــران به تازگی 
وارد تهران شــده و در خیابان است ما 
صدای حامد بهداد »نارنجی پوش« را 
می شنویم که در بک گراند کاراکتر یک 

نفر رفتگر مشغول کار است.
من ســعی کردم با حفظ حال و 
هوایی که فیلم دنبال می کند سینمایی 
که دوســتش دارم را هم به فیلم اضافه 
کنم و حتی این موارد را در سکانس های 
عاشقانه نیلوفر و کامران هم وارد کردم 
و علاوه بــر این فیلم و »گیج گاه« در 
سریال »جنابعالی« هم چنین سینمایی 

را دنبال کردم.
محمدحســین فرحبخش از 
جمله تهیه کننده هایی اســت که 
شاید بیشــتر از کارگردان هایی 

که با آن ها کار می کند، سینمایش 
مشــخصه های معرفی شده ای 
بــرای مخاطبان جدی ســینما 
دارد. چقدر در ســاخت »مفت بر« 
می تــوان نقش این تهیه کننده را 
بر محصول نهایــی تأثیرگذار 

دانست؟
برخــی بــر ایــن عقیده اند که 
محمدحســین فرحبخش یک جنس 
ســینما دارد و یک ســری از منتقدها 
هم خیلــی وقت  ها برای نقد یک فیلم 
از اصطلاحاتی مثــل "فیلمی در مدل 
ســینمای فرحبخش" و... اســتفاده 
می کننــد که مــن این عنــوان "مدل 

فرحبخش" را متوجه نمی شوم.
اگــر کارنامــه ســینمایی این 
تهیه کننــده را پس از انقــلاب دنبال 
کنید دفتر »پویا فیلم« تأثیر بزرگی بر 
ســینمای ایران داشته و معلوم نبود اگر 
"پویا فیلم" وجود نداشــت چه بلایی 
بر ســر ســینمای ایران و به خصوص 
ارتباط ســینما با مردم می آمد. کارنامه 
محمدحســین فرحبخــش یکی از 
متنوع ترین کارنامه های سینمایی است 
که یک تهیه کننده می تواند داشته باشد، 
او چند اثر بســیار جسورانه در کارنامه 
خــود دارد که به اعتقاد من »آواز قو« 
یکی از همین آثار است. در کارنامه آقای 

فرحبخش فیلم های اکشــن، کودک، 
کمــدی، اجتماعــی و... را مشــاهده 
می کنیــد و به نظر من این یک کارنامه 

متفاوت و کمیاب است.
در  بســیاری  فیلم هــای 
ســال های اخیــر با برچســب 
»فیلم فارسی« مورد انتقاد قرار 
گرفته اند اما شما به نظر می رسد 
که از این برچسب ترسی ندارید 
و به راحتــی در فیلمتان به این 

سینما ادای دین می کنید.
وقتی محمدعلی فردین و خیلی 
از بازیگران مطرح پیش از انقلاب فیلم 
بازی می کردند شاید نگرشی به وجود 
آمد که سینمای ایران یک ساختار دارد 
و آقای هوشنگ کاووسی از اصطلاح 
»فیلم فارسی« برای این فیلم ها استفاده 
کــرد اما چند وقت پیش بعد از چندین 
سال مستندی با عنوان »ابر مرد سینمای 
ایــران« در گروه هنــر و تجربه اکران 
شــد که این فیلم اثری در نکوداشــت 
ناصر ملک مطیعی بود. جالب اســت 
کــه فیلم هــای او معمولاً برچســب 
فیلم فارسی می خوردند و او را به شدت 

مورد انتقاد قرار می دادند.
من ســعی دارم ســینمای مورد 
علاقه خودم را دنبال کنم، وقتی اولین 
فیلم کوتاهم را ساختم در جشنواره فیلم 

کوتاه تهران هم هجمه هایی به من وارد 
شد که در ساختار یک اثر کوتاه چطور به 
یک فیلم کمدی رسیده ام. این هجمه ها 
بــرای »مفت بر« هم وجود ندارد، من 
می دانستم که ممکن است خیلی ها این 
فیلم را فیلم فارسی بدانند اما از آن فرار 
نکردم و حتی در سکانس آخر دیالوگی 
استفاده کردم که نشان می دهد من اصلًا 
نمی خواهــم از این عنــوان فرار کنم.  
حتی وقتی که می دانم ممکن اســت از 
برچسب "سینمای آبگوشتی" علیه من 
استفاده شود به آبگوشت خوردن کات 
می زنم. به نظر من به ناحق از فیلم فارسی 
بد گفتند چرا کــه وقتی جلوتر رفتیم 
متوجه شدیم که محمدعلی فردین چه 
تأثیری بر سینمای ایران داشته و حتی در 
فیلم هایش که مدام از عدالت خواهی، 
جوانمردی، مردانگی، عشق به خانواده،  
احترام به مادر، احترام به عشق و اخلاق 
تأثیــرات مثبت اجتماعــی را می توان 
شاهد بود. من می دانستم که در ساختار 
حرفه ای دفتر پویافیلم قرار اســت چه 

فیلمی بسازم و چه کاری انجام دهم.
ارتباط مخاطب با »مفت بر« 

را چطور ارزیابی می کنید؟
در بــرآورد بازخورد مخاطبان به 
کامنت ها بسنده نمی کنم،  شب گذشته 
بــه ســینما آزادی ســر زدم و واقعاً  با 
بازخوردهای خوبی مواجه بودم. یک 
خانواده بودند که تأکید داشتند پس از 
دیدن این فیلم با حال خوب از ســالن 
ســینما بیرون آمده اند. حتی برخی این 
فیلم را با »گیج گاه« مقایسه کردند که به 
سادگی مفاهیمی چون احترام، خانواده 

و عشق را دنبال می کند.
من در ســاخت این اثره همواره 
بــه این نکته توجه داشــتم که چگونه 
می تواند فیلمی کمدی بسازم که تأثیر 
خوبی بر مخاطبش داشته باشد. به عنوان 
مثال همان سکانس دیزی خوردن یک 
ســکانس کاملًا اخلاقی اســت که در 

ســینمای پیش از انقلاب نمونه اش را 
مشاهده می کنیم.

چطور به انتخاب حامد بهداد 
و سحر دولتشاهی برای ساخت 

یک فیلم کمدی رسیدید؟
حامد بهداد بازیگر هیجان انگیزی 
است و من با او آنقدر هماهنگ هستم که 
فکر می کنم مدت ها با هم کار خواهیم 
کرد و حتی فیلمنامــه ای دارم که به او 
گفته ام این فیلم را برای 80 سالگی ات 
کنار گذاشــته ام. خانم دولتشاهی نیز 
بازیگر بسیار خوبی است و در این فیلم 
هم به خوبی از نقشش برآمده است و در 
دیگر نقش ها از بازیگرانی قدیمی چون 
رضا بابک،  گیتی معینی و منوچهر آذری 
استفاده کردیم که شاید مدت هاست در 

نقش هایی اینچنین آن ها را ندیده ایم.
چند ســال پیش رابــرت دنیرو 
فیلمــی بازی کرد کــه در آن با نوه اش 
درگیر بر سر یک اتاق درگیر بود. فیلمی 
که واقعاً یک اثر درجه ســه به حساب 
می آمد، اگر آقای علی نصیریان یا پرویز 
پرستویی چنین فیلمی بازی می کرد در 

کشور ما بارها مورد 
هجمه های عجیبی 
می گرفت.  قرار 
بهــداد  حامــد 
ســال های  در 

اخیــر فیلم هــای 
بســیار  باکیفیــت 

خوبــی بازی کــرده و او 
یک کارنامه مراقبت شــده 

دارد و من بــا او در »گیج گاه« تجربه 
خوبی داشــتم و او خیلی هوشمندانه 
بازی در »مفت بــر« را پذیرفت تا از 
چارچــوب امنی کــه در آن قرار دارد 
بیرون بیاید و این امتیاز بزرگی اســت 
که یک بازیگر می تواند خود را خیلی 
آگاهانه و هوشــمندانه بشکند. حامد 
بهداد یک بوکسور بسیار خوب است 
که ضربه هــای خوبی می زنــد و در 
»مفت بــر« رقص پایش را به نمایش 

گذاشته است.
آیا از شرایط اکران رضایت 

دارید؟
خــودم را چنــدان درگیر اکران 
نکرده ام اما حس می کنم که »مفت بر« 
تا الان معقول عمل کرده و جلو رفته و 
وقتی به سینماها سر می زنم هم متوجه 

رضایت مردم می شوم.
در ســینمای ایــران متأســفانه 
فیلمســازها و بازیگران در یک سینما 
محبوس می شوند و اگر کسی آن سینما 
را کنار بزند و بیرون از ســاختار رایج 
کار کنــد نامتعارف جلوه می کند 
و مورد هجمــه قرار می گیرد 
اما من این نامتعارف بودن 
را ادامه می دهم، حتی 
اگر هجمه ها بیشتر 

شود.

گــروه فرهنــگ و هنر-فیلم 
سینمایی »استاد« به کارگردانی عماد 
حسینی به سرگروهی پردیس مگامال 
از ۱۱ مهرماه توسط پخش بهمن سبز 
در سینماهای سراســر کشور اکران 

می شود.
»استاد« نخســتین نمایش خود 
را از ۱۱ مهرماه در سینماهای سراسر 
کشــور آغاز می کند. این فیلم اولین 
تجربه کارگردانی عماد حسینی است 
که آن را به تهیه کنندگی بهروز افخمی 

جلوی دوربین برده است. سجاد بابایی 
برای ایفای نقش در این فیلم توانست 
ســیمرغ بلورین بهترین بازیگر نقش 
مکمــل مــرد را در چهل ویکمیــن 
جشــنواره بین المللی فیلم فجر از آن 
خود کند. حسن معجونی در این فیلم 
با ایفای نقشــی متفاوت، کاراکتری 
کمتر دیده شــده از یک استاد هنری 
را به نمایش گذاشــته اســت. در این 
فیلــم عــلاوه بر حســن معجونی و 
ســجاد بابایی، هدیه حسینی نژاد به 

ایفای نقش پرداخته اســت. فیلمنامه 
»استاد« را پیام لاریان و عماد حسینی 
نوشته اند و محمدحسین مهدویان به 
عنوان مشاور کارگردان این پروژه را 

همراهی کرده است.
در خلاصــه داســتان این فیلم 
آمده اســت: گلنوش برای مهاجرت 
و ادامه  تحصیل به توصیه نامه  اســتاد 
ادریس که معمار و نقاش مشــهوری 
است نیاز دارد اما ماجراهایی برای او 
و اســتادش پیش می آید که شرایط را 

پیچیده می کند.
عوامل فیلم ســینمایی »استاد« 
عبارتنــد از: مدیر فیلم برداری: مجید 
یزدانی، مدیر صدابرداری: احســان 
خزایی، بازیگــردان: پیــام لاریان، 
دستیار کارگردان و برنامه ریز: پریسا 
جباری اصــل، طراح صحنه و لباس: 
مریم میرباقری، طراح چهره پردازی: 
تینا بخشی، مدیر تولید: حسین زرقام، 
مدیر هنری: مهــدی دوایی، تدوین: 
هانیــه جلوخانی، ســرمایه گذاران 

پروژه: ســینما فردا، موسسه فرهنگی 
فردایــی دیگر و روبیکا، مدیر کمپین 

تبلیغاتی: وحید محرابیان، مدیر روابط 
عمومی: زهره محرابیان.

فیلم سینمایی »مفت بر« به کارگردانی عادل تبریزی و تهیه کنندگی حسین فرح بخش و عبدالله علیخانی
 این روزها در سینماهای کشور در حال اکران است.

گفت و گو با عادل تبریزی به بهانه اکران »مفت بر«؛

ازبرچسبفیلمفارسی
فرارنکردم

»استاد« به اکران مهر رسید

چهارشنبه 28 شهریور 1403، 14 ربیع الاول 1446 ،18 سپتامبر 2024، شماره 4550

نـیـما رجـبـی

بدینوسیله از کلیه سهامداران شرکت کانفت بتن جنوب کیش دعوت به عمل می آید تا در جلسه 
مجمع عمومی به طور فوق العاده شرکت در ساعت 10 صبح مورخ 1403/07/10 در آدرس : دفتر 
مرکزی واقع در خیابان مروارید _ مجتمع شارستان _ غرفه 94 با کد پستی  7941737979 و تلفن 

07644458452 تشکیل می گردد شرکت کنند.
دستورجلسه:

1-انتخاب اعضاء هیئت مدیره
2-سایر مواردی که در صلاحیت مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده باشد.

هیئتمدیره

آگهی دعوت سهامداران برای تشکیل مجمع عمومی عادی 
بطور فوق العاده در شرکت کانفت بتن جنوب کیش سهامی خاص

به شماره ثبت 7498 و شناسه ملی 10861573255 

نظر به اینکه جلســه مجمع عمومی فوق العاده نوبت دوم مورخ 1403/06/18 به حد نصاب مقرر در اساســنامه و قانون 
شرکتهای تعاونی نرسید، به اطلاع کلیه اعضاء می رساند جلسه مجمع عمومی فوق العاده نوبت سوم رأس ساعت 9 روز 
یکشنبه مورخ 1403/07/08 در محل مسجد جامع سفین قدیم تشکیل می شود. از اعضای محترم دعوت می شود در جلسه 

فوق حضور بهم رسانند.
ضمناً 

1-اعضائی که مایلند حق حضور و رأی دادن در مجمع را به نماینده تام الاختیار واگذار نمایند تا تاریخ 1403/07/08 به 
اتفاق نماینده خود جهت تائید و صدور برگ نمایندگی به محل دفتر شرکت تعاونی صیادان مراجعه نمایند.) حضور توأم 
عضو و نماینده وی در مجمع ممنوع اســت.( ضمناً ساعت 8 وکالتنامه توسط اشخاص مسئول در محل برگزاری مجمع 

بررسی می گردد.
دستورجلسه

1-تغییر موادی از اساسنامه )بند اساسنامه ؛ تغییر و اصلاح ماده 7 اساسنامه (
2-تصویب پذیرش سهامدار غیر عضو

هیئتمدیرهشرکتتعاونیصیادانجزیرهکیش3-تغییر سرمایه

آگهی دعوت مجمع عمومی فوق العاده نوبت سوم
شرکت تعاونی صیادان جزیره کیش به شماره ثبت 520 شناسه ملی 10861521650 

منطقه آزاد تجاری کیش


